
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

  

Bestyrelsen 2020 
 
Formand 

Bjarne Thostrup Måløvhøjvej 10 2325 8165 

 

Kasserer 

Torben Krogh Måløvhøjvej 34 2041 2317 

 

Bestyrelsesmedlemmer  

Anders Langgaard Søndervej 10 2721 2794 

Linnea Sangberg Måløvhøjvej 9 2546 2229 

Irene Witthøft Søndervej 8 2343 8928 

Søren Wahlgren Måløvhøjvej 1 3020 6574 

 

Suppleanter 

Valter Tarp Nørrevej 1 2612 1945 
Thomas Bjerregaard Nørrevej 9 

Nel Sørvin Måløvhøjvej 14 4178 4662 

 

Vandværksbestyrer 

Jan Greve Olsen Nørrevej 8 4497 4292 
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Jonstruplejrens fremtid 
Coronasituationen 

Juleløbet er aflyst 

Træerne mod Knastebakken 
 

Foreningens hjemmeside: www. maalovhoj.dk 

 
 

 

 
 

 

Mårspor er lidt mindre 

en kattespor,og de 

viser meget tydelige 

kløer. Her ses forfod 
og bagfod i sne og i 

mudder. 

Rottens fodspor 
er betydeligt 
større end 
musens og der vil 
ofte tegne sig et 
aftryk efter rottens 
hale mellem 
fodsporene 
.  

 

Måren fanget 

på vildkamera 
I formandens 

baghave 

Generalforsamling 2021 

Vi er nødt til at afvente en bedring af Coronasituationen og 

evt. lempelse af forsamlingsloftet, før vi kan afholde 

generalforsamling. 

Vi vil forsøge at afholde mødet 28. februar.  

 

Vandværkslaug 

Bestyrelsen efterlyser interesserede til at deltage i 

vandværksluaget – se evt. Højen 118. 

 

Husk  
 
At feje rendesten og ordne fortov 
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Corona 
Covid 19-virussen har desværre sat Danmark på pause og lukket fællesskaber 
ned. Vi har alle måtte forholde os til en forandret hverdag med risikoen for 

smitte af Covid 19, og som det ser ud nu, er det en situation, som vi er nødt 
til at acceptere, om vi vil det eller ej.  
Det betyder dog ikke, at vi ikke kan gøre noget for at vores grundejerforening 
stadig er et dejligt sted at være, så her kommer et par gode forslag til, 
hvordan vi kan holde kontakt med vores naboer: 
 
❖ Tilmeld dig vores Facebook gruppe – Du søger blot efter 

Grundejerforeningen Måløvhøj i søgefeltet på Facebook, og så bliver du 

godkendt som medlem. Her er der god aktivitet, hvis der er nogle, der 

ønsker at give noget væk/sælge noget, har spørgsmål - eller vores 

hyggelige band inviterer til koncert. 

❖ Invitér gode naboer på kaffe/kage/vin/øl  

❖ Brug et ekstra øjeblik på at hilse på hinanden, når I mødes på vores veje 

eller i nærmiljøet. 

❖ Spørg evt. en af dine naboer, om de har brug for hjælp til at få handlet 

eller lignende. 

 

Arrangementer i Grundejerforeningen 2021 
Der kommer forhåbentlig en tid, hvor det igen bliver muligt at mødes i større 

forsamlinger.  

I bestyrelsen vil vi meget gerne bakke op om afholdelse af arrangementer for 
alle aldersgrupper, og vi vil meget gerne modtage gode idéer til 
arrangementer for 2021, så vi kan få lavet nogle mindre udvalg, der kan stå 
for dette.  
Alle ideer er velkomne til at blive sendt til linneasangberg@hotmail.com. 
 

 

Juleløbet aflyses 
Da Coronasituationen desværre stadig ser alvorlig nok ud, har udvalget 
besluttet allerede nu at aflyse det årlige juleløb. 

Det hindrer os dog ikke selv at gå eller løbe en tur i vores dejlige område! 

 

Snerydning 
Vi har den sædvanlige aftale om snerydning og saltning, men vi opfordrer til 
at man selv er opmærksom på vejrsituationen og evt. selv foretager det 

nødvendige, hvis der skulle komme sne eller is. – Det er vores eget ansvar, 
hvis … 

 

 

Jonstruplejren 
Siden BallerupBladet i forrige uge skrev, at der snart kommer en høring 
om helhedsplanen for Jonstrup lejren, er der af en initiativgruppe 

blevet arbejdet på at udarbejde skrivelser til kommunalbestyrelsen, 
BallerupBladet og organisere underskriftindsamling(er). 
Der er mange gode kræfter i gang på forskellige planer. Grund-
ejerforeningsformændene samt nogle initiativrige kræfter har daglig 
kontakt, og alle de mange gode initiativer forsøges koordineret på 
bedste vis. 

De tre hovedtemaer er  
• Planen for Jonstrup Skovby skal bevare og beskytte naturen 

• Boligernes udformning skal passe med de omkringliggende lokalplaner 

• Antallet af boliger skal ned på et niveau, hvor den lokale infrastruktur 

kan bære det 

Vi i vores bestyrelse er selvfølgelig særligt bekymrede for 
trafiksituationen, men er også obs på de andre punkter. 
I kan følge sagen og udveksle meninger på Facebook.dk. 

Søg efter gruppen Jonstruplejrens venner. 
Hvis der er nogen, der gerne vil hjælpe med at understøtte dette 
arbejde, kan man henvende sig til formanden. 

 

Træerne mod Knastebakken 
Måløv Parks bestyrelse har behandlet vores ansøgning om at måtte 
fælde en del af træerne. Bestyrelsen er positiv over for forslaget, men 

det skal forbi en afstemning på deres afdelingsmøde, som er udsat 
pga. Coronasituationen. 
Forslaget indebærer, at de grundejere, som har træer, der skal fældes, 
selv betaler for fældningen. Vi har forhørt os hos alle berørte, og alle er 
indforstået med denne udgift.  

Vi har en aftale om evt. fældning foretaget af professionelle folk, men 
man skal selv fjerne træet. Det kommer der nærmere ud om til de 
berørte, når det bliver aktuelt. 

 

Vandværket 
Vi har haft foretaget en vandprøve, der viste en lille forurening i et 
enkelt hus – kontrolprøven viste, at der ikke var noget galt på 

vandværket! 
Taget over vandværket er nu ved at blive ordnet.   

Det er Stig, Måløvhøjvej 20, der klarer det.       

 

Suk 
Og vi har stadigvæk rotter i området. 
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